
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 15. februar 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 57
Vil ministeren kommentere medieprofessor Frands Mortensens kommentarer i
sit høringssvar til Mediestøtteudvalgets rapport om, at de 25 mio. kr., der årligt
tilføres Det danske Filminstitut fra licensmidlerne ikke er notificeret ved EU-
Kommissionen, og derfor er ugyldige?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ellen Trane Nørby (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ellen.Trane.Norby@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Møller Mortensen
formand
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